



OCEAN TOMO®
BID-ASK

ASSET LIST

LOT 144: DIGITAL CAMERA WITH TILT ADJUSTABLE IMAGE SENSOR PATENTS FOR SALE

144号专利包：带有可调倾斜度的图像传感器的数码相机专利待拍

Ocean Tomo Bid-Ask™ Market patent auction lot 144 offers two patents with protection in the United States and Germany. The present invention protects a digital camera with a tilt adjustable image sensor that can perform a yaw and pitch movement with respect to the lens axis. Conventional digital cameras can focus only on objects in a plane that is orthogonal to the lens axis. Digital cameras protected by the present invention can also focus on objects in a plane that is tilted to the lens axis, which is feasible in both static scenarios and dynamic scenarios during exposure. The invention will benefit manufacturers of digital cameras, especially those of mirrorless cameras with interchangeable lenses.

Ocean Tomo Bid-Ask™市场144号待售专利包提供了两项专利，覆盖了美国与德国。本发明有关配备可调倾斜度的图像传感器的数码相机，该图像传感器可对透镜轴进行偏航和俯仰对焦。常规的数码相机只能在与镜头轴正交的平面上对焦。然而，本发明可以聚焦在相对于镜头轴倾斜的平面中的物体上，在静态和动态场景中都可。本发明将使数码相机的制造商受益，特别是可更换镜头的无反光镜相机的制造商。

For further information or to bid on this lot, please email Bid-Ask@OceanTomo.com.
竞拍该专利包或详询更多信息，欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

NO. 序号	PUBLICATION NO. 公开号	PATENT TITLE 专利名称	PRIMARY IP CLASS IPC主分类号	PRIORITY DATE 优先权日	FILE DATE 申请日	ISSUE/ PUBLICATION DATE 公开日	NO. OF FORWARD CITATIONS 前引数量
1	US7634184 B2	Digital camera with tilt adjustable image sensor 带有可调倾斜度的图像传感器的数码相机	G03B 13/32	8/31/05	8/31/06	12/15/09	4
2	DE102005041431 B4	Digital camera with swiveling image sensor 带有旋转图像传感器的数码相机	G03B 5/08	8/31/05	8/31/05	4/28/11	7